
           
 
 
 

Raadsvragen - Gezondheidszorgen windturbines 

 

Op 181 en 192 maart zijn er twee artikelen verschenen in het Algemeen Dagblad naar 

aanleiding van gezondheidsproblemen door windturbines. In deze artikelen wordt verteld 

over de mensen in Meeden en andere plekken die last hebben van de grote windmolens 

dicht bij hun huis. In Meeden heeft een derde last van de windturbines. Het gaat om circa 

600 mensen. Ze kunnen niet goed slapen, voelen zich gestrest en vaak depressief. De 

huisartsen die al lang in deze dorpen werken, maken zich grote zorgen. Ze zien dat de 

windmolens niet goed zijn voor de gezondheid van de mensen en de onderzoeken die er 

worden gedaan niet goed worden uitgevoerd. 

 

In de landelijke politiek is er ook aandacht voor dit probleem. Verschillende politici zeggen 

dat we even moeten stoppen met nieuwe windmolens bouwen. Ze willen eerst beter 

begrijpen wat de windmolens doen met onze gezondheid. De staatsecretaris heeft hierop 

geantwoord dat zij de berichten over gezondheidsschade heel heftig vindt, maar dat zij de 

pauzeknop niet kan indrukken omdat het besluit om windturbines te plaatsen door lagere 

overheden wordt genomen. Deze lagere overheden, waaronder de gemeente Woerden, zijn 

dus aan zet om iets aan deze gezondheidsschade te doen. 

 

Naar aanleiding van de artikelen hebben wij de volgende vragen:  

 

1. Heeft het college kennisgenomen van de artikelen in het Algemeen Dagblad 

over de noodsignalen van huisartsen betreffende gezondheidsklachten door 

windturbines en de reactie van het kabinet hierop?  

 

2. Is het college zich bewust van de gezondheidsklachten, zoals slapeloosheid, 

depressie en geluidsoverlast, die bewoners in de nabijheid van windturbines 

ervaren, en erkent het college deze problemen (nu eindelijk) naar aanleiding 

van de artikelen? 

 

3. Hoe communiceert het college vanaf heden met de bewoners van de Reijerscop 

over de mogelijke gezondheidsklachten veroorzaakt door windturbines? 

 

4. Is het college bereid om een pauze in te lassen in het licht van de zorgen om de 

gezondheid van de bewoners, gelet op de recente ontwikkelingen en hierover 

het gesprek te voeren met de provincie en andere partners in de RES?  

 

De indieners: 

Malik Arbaj & Reem Bakker, Woerden&Democratie 
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